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Verslag 

Raad van bestuur gemeentelijke sportraad Schoten  

Woensdag 19/10/2022 

Contact: Johan Vijgen 

Sporthal Vordensteyn 20u00  

 

 

 

Aanwezig: Ivan K, Sam V, John K, Marc P, Nadine VD, Ann VH, Bart W, Robert I, Johan V, Sepp M, 

Paul DS 

Verontschuldigd: Julien M 

 

1. Personeel sportdienst 

Sepp Meyers is de nieuwe Sportclubondersteuner.   

 

2. Goedkeuring verslag 

Het verslag van de RvB van 9 mei 2022 wordt goedgekeurd 

 

3. Situatie financieel 

Stand rekening op 8 oktober 2022: 5 121,17 euro. 

 

4. Derde sporthal 

- De ontwerpers dienen nog hun final offer neer te leggen. 

- De financiële draagkracht van de gemeente staat sterk onder druk (inflatie, veelvuldige 

loonaanpassingen, hogere energiekosten, stijging prijzen investeringsprojecten oa door duurdere 

grondstoffen…); een besparing van de grootte orde van 10 miljoen euro dringt zich op. 

- Alle investeringsprojecten worden onder de loep gehouden; gemeente zal binnenkort communiceren 

over haar beslissingen ivm de besparingen en de geplande projecten. 

- Afwachten of de situatie op korte termijn verbetert; o.a. hoeveel de inkomsten van de gemeente zullen 

zijn. 

- Actie ondernemen om de toegekende subsidie van de Vlaamse Overheid voor de derde sporthal niet te 

verliezen. 

- Sportraad zal het dossier onder de aandacht blijven brengen. 

 

5. Nieuw subsidiereglement 

- RvB gaf gunstig advies voor de uitkering van de subsidies voor het sportjaar 2021-2022 op basis van 

het bestaande reglement (concreet betekent dit subsidiebedragen zoals het voorgaande jaar). 

- Korte toelichting bij het ontwerp van het nieuw reglement (tekst werd bezorgd). 

Het is de bedoeling om het nieuwe reglement te laten ingaan voor het sportjaar 2022-2023, na 

goedkeuring in de gemeenteraad begin 2023. 

Het nieuwe reglement moet leiden tot vereenvoudiging voor de clubs en de sportdienst. Belangrijk 

uitgangspunt is om de financiële tegemoetkoming van het verleden ongeveer gelijk te houden. 

Kwaliteitsparameters worden belangrijker en zijn voor de clubs een stimulans om zich te verbeteren. 

Subsidies zullen stijgen met 10K naar 97K. Dit om clubs te ondersteunen die moeten uitwijken naar 

andere gemeenten voor trainingen of wedstrijden.  

-Oproep aan de bestuursleden om hun opmerkingen op het ontwerp door te geven uiterlijk 18 november 

zodat de werkgroep ze kan evalueren en in een nieuwe versie verwerken die in een bijzondere RvB zal 

worden besproken. Belangrijke aandachtspunten zijn: puntentabel finaliseren, kwaliteitscriteria bepalen 

en afbakenen. Beroepsprocedure aftoetsen met andere adviesraden.  

- Communicatie  
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Op de volgende algemene vergadering (voorjaar 2023) worden de clubs geïnformeerd over het nieuwe 

reglement.  

Eventuele aanpassing van het reglement na de ervaringen met een eerste toepassing. 

 

6.  Schadedossiers 

Atletiekpiste park 

De populieren achter de tribune zullen worden verwijderd tijdens de najaarskap in december (bestek 

komt op gemeenteraad van oktober). Daarna zal een aangepaste offerte worden opgevraagd om de piste 

te herstellen. Eerdere plannen om de wortels af te steken en een scherm te plaatsen werden verlaten 

(twijfels over de duurzaamheid en hoog prijskaartje: offertes van meer dan 100 K terwijl geraamd budget 

40 K).  

Herstelling van piste kan pas plaatsvinden vanaf mei door nood aan voldoende temperatuur dag/nacht. 

 

7. Algemene vergadering 

- Op de AV van 2022 werden vanuit het publiek enkele opmerkingen/vragen geformuleerd. Hieraan werd 

gevolg gegeven: 

Derde sporthal zou ook voor niet-Schotense verenigingen zijn ten koste van clubs uit de gemeente: 

foutieve interpretatie van artikel in info Schoten (clubs uit de gemeente komen eerst). 

Onvolledige flyer voor promotie activiteiten clubs: werd besproken met dienst samenleven en volgende 

uitgave zal in orde zijn. 

Overzicht clubs met G-werking: sportdienst maakt lijst op en bezorgt aan de clubs. 

Lijst beschikbare vergaderzalen: sportdienst maakt lijst op en bezorgt aan de clubs. 

Gehuurde zaal niet in orde qua drankvoorziening: drankautomaten zijn nu in orde. 

- Sportdienst bekijkt welke locaties mogelijk zijn voor de organisatie AV in maart 2023.  

 

8. Overleg met de adviesraden 

- Vergadering 26 oktober; evaluatie reglementen. 

- Deelname vanuit sportraad: Johan, Robert, Sepp, eventueel ander lid van de RvB.  

   

9. Levensloop 

- Zeer positieve feedback op de editie 10-11 september 2022. 

- Evaluatie heeft intern plaatsgevonden, college gaat dit bekijken en hierover terugkoppelen. 

- Een tweede editie zal in 2023 doorgaan, datum wordt nog gecommuniceerd. 

 

10. Laureatenviering 2023 

- In principe terug live, volgens basisconcept van vorige edities (voorstelling laureaten/receptie).  

- Sportdienst brengt werkgroep feestcomité samen om voorstel met tijdlijn uit te werken. 

- Zaal Kaekelaar al vast te leggen. 

 

11. Schoten loopt warm 

Wordt dit jaar niet georganiseerd; sportraad kan eventueel helpen bij ander initiatief . 

 

12. Rondvraag 

- SAV 50j jubileum vrijdag 21/10/2022, sportraad is welkom. 

- Beachflags sportraad -> sportdienst bekijkt de aankoop. 

- Overlegplatform UFS terug opstarten olv Sepp. 

- Te bekijken hoe aan de clubs aandacht te vragen voor energiebesparing. Gemeente heeft in elk geval 

niet de middelen om tussen te komen in de hoge energiekosten. 

 

13. Volgende RvB 

- RvB: 30 november 20u bespreking subsidiereglement; uiterlijk 18 november feedback binnen 
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(voorzitter stuurt Word versie om opmerkingen op aan te brengen). 

- Werkgroep subsidiereglement: 23 november.  

- Vraag van Julien naar vaste vergaderdata wordt op volgende RvB verder besproken. 

- Jaarafsluiter (voorzitter en sportdienst zoeken geschikt moment). 
 

 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 


